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Zápis 

ze zasedání Zastupitelstva městyse Lázně Toušeň, konaného dne 18. 9. 2024 
od 19:00 hodin v zasedací síni Skleněné vily v Lázních Toušeni 

______________________________________________________________________________  
Přítomni: Radim Bělík, Pavlína Bilous, Nikola Brejchová, Helena Dudová, Mgr. Jana Hadrbolcová, 

Ing. Martin Javorek, Miroslav Kodera, Bc.  Miroslava Kořínková, RNDr. Jan Králík, CSc., 
Hana Němečková, Mgr. Daniela Švejdová, Ing. Luboš Valehrach, MBA 

 
Omluveni:  Ing. František Bareš, Jan Schwägerl, Ludmila Svobodová 

Neomluveni: - 
Hosté:  Ing. Aleš Vančura, ředitel Slatinných lázní   

Občané:  dle přílohy 
 
 
 Upravený program jednání:  
1. Projednání a schválení programu zasedání  
2. Kontrola zápisu a usnesení ze zastupitelstva městyse č. 2/2024 ze dne 24. 06. 2024  
3. Obecně závazná vyhláška městyse Lázně Toušeň o stanovení místního koeficientu pro  
              jednotlivé skupiny nemovitých věcí  
4. Obecně závazná vyhláška městyse Lázně Toušeň kterou se zvyšuje koeficient, jímž se násobí  
              sazba daně u vybraných skupin staveb a jednotek  
5. Obecně závazná vyhláška městyse Lázně Toušeň kterou se zvyšuje koeficient, jímž se násobí  
              sazba daně u skupiny stavebních pozemků  
6. Oprava kuchyně v budově mateřské školy – vícepráce a další práce  
7. Pronájem části pozemku u parkoviště Na Zárybničí (části pozemku parc. č. 976/6 a 976/7)  
8. Zadání prováděcí dokumentace na rekonstrukci budovy č. p. 180  
9. Pořízení nádob na plasty a papír, svozy papíru a plastu DoorToDoor  
10. Rekonstrukce budovy úřadu - změny 
11. Uzavření smlouvy na zhotovení územního plánu s prvky regulačního plánu 
12. Všeobecná rozprava  
 
Zasedání zastupitelstva městyse Lázně Toušeň bylo zahájeno v 19:09 hodin panem Ing. Lubošem 
Valehrachem, MBA, starostou městyse. Konstatoval, že zastupitelstvo ZM bylo řádně svoláno a vyhlášeno 
oznámením na ÚD, zastupitelům doručeno elektronickou poštou. 
Ing. Luboš Valehrach, MBA z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že přítomno 
je 12 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
 Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst.1 zákona o obcích) a zapisovatele 

Starosta určil zapisovatele: Simona Antošová 

Dále určil ověřovatele: Mgr. Jana Hadrbolcová, Bc. Miroslava Kořínková 
 

1. Projednání a schválení programu zasedání 
Starosta seznámil přítomné s programem zasedání. Předložil doplněný návrh programu. 
K předloženému programu zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky. 

 

MĚSTYS LÁZNĚ TOUŠEŇ 

Úřad městyse, Hlavní 56, 250 89 LÁZNĚ TOUŠEŇ, okres Praha – východ 
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Usnesení č. 2024/3.1. 
Zastupitelstvo městyse schvaluje program zasedání zastupitelstva. 

 
 Výsledek hlasování: pro 12 proti 0, zdrželi se 0 

 Usnesení č. 2024/3.1.  bylo schváleno 
 
 

2. Kontrola zápisu a usnesení ze zastupitelstva městyse č. 2/2024 ze dne 24. 06. 2024 
  

Zápis byl vyhotoven v zákonné lhůtě a zaslán ověřovatelům a zastupitelům bez připomínek. 
 

 
3. Obecně závazná vyhláška městyse Lázně Toušeň o stanovení místního koeficientu pro 

jednotlivé skupiny nemovitých věcí 
 
Starosta sdělil, že s účinností od 1. 1. 2025 se ruší všechny dosavadní 3 koeficienty daně 
z nemovitých věcí. Abychom neměli výpadek příjmů, je třeba schválit novou výši (upravených) 
koeficientů. Snažil jsem se to nastavit tak, aby výše korespondovala s dosud stanovenými 
platnými koeficienty. 
Navíc tedy by bylo vhodné stanovit vyšší daň pro vybrané nemovitosti, a to sice pro senior park – 
nicméně zde povedeme diskusi, a hlavně je třeba to stanovit nikoli vyhláškou, ale nařízením 
obecné povahy v květnu 2025. Otevřel rozpravu k tomuto bodu jednání. 
 
Helena Dudová - chce vysvětlit změnu, navýšení z 1 na 1,4.  Starosta - vysvětluje, že velikostní 
koeficient byl 1, podle skupin, např. na garáž byl 1,5.  
Veřejnost (Klára Hrábková) - porovnává platnou a novou vyhlášku. Starosta - úprava koeficientů 
vychází ze zákona. Vysvětluje typy koeficientů. Veřejnost - opět porovnává stávající a novou 
vyhlášku. Od nového roku je to jinak. Veřejnost (Jan Králík) - ptá se na význam debaty 
Starosta - nezvedáme daň  
Helena Dudová - vše se zvedlo  

 
Usnesení č. 2024/3.2. 
Zastupitelstvo městyse schvaluje Obecně závaznou vyhláška městyse Lázně Toušeň o stanovení 
místního koeficientu pro jednotlivé skupiny nemovitých věcí. 
 

 Výsledek hlasování: pro 12 proti 0, zdrželi se 0 

 Usnesení č. 2024/3.2.  bylo schváleno 
 

 
4. Obecně závazná vyhláška městyse Lázně Toušeň, kterou se zvyšuje koeficient, jímž se násobí 

sazba daně u vybraných skupin staveb a jednotek  
 
Usnesení č. 2024/3.3. 
Zastupitelstvo městyse schvaluje Obecně závaznou vyhlášku městyse Lázně Toušeň, kterou se 
zvyšuje koeficient, jímž se násobí sazba daně u vybraných skupin staveb a jednotek. 

 
 Výsledek hlasování: pro 12 proti 0, zdrželi se 0 

 Usnesení č. 2024/3.3.  bylo schváleno 
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5. Obecně závazná vyhláška městyse Lázně Toušeň, kterou se zvyšuje koeficient, jímž se násobí 
sazba daně u skupiny stavebních pozemků 
 
Usnesení č. 2024/3.4. 
Zastupitelstvo městyse schvaluje Obecně závaznou vyhlášku městyse Lázně Toušeň, kterou se 
zvyšuje koeficient, jímž se násobí sazba daně u skupiny stavebních pozemků 

 
 Výsledek hlasování: pro 12 proti 0, zdrželi se 0 

 Usnesení č. 2024/3.4.  bylo schváleno 
 
 

6. Oprava kuchyně v budově mateřské školy - vícepráce 
 
Starosta vysvětluje rozsah oprav kuchyně v MŠ. Během letních prázdnin jsme zvládli, poměrně 
bez problémů, zrekonstruovat školní jídelnu na základě schváleného rozpočtu. V něm příliš změn 
provedeno nebylo (spíše výměny), ale během rekonstrukce jsme narazili na pár věcí, které bylo 
třeba vyměnit. Jednak se jedná o radiátory, které jsme usoudili, že je vyměníme, protože nebyly 
v úplně nejlepším stavu, tak ať je to hotové najednou. S vystěhováním a nastěhováním gastro 
zařízení vypomáhala firma (to bychom nedali, stejně by se musel objednat někdo třetí) a s 
instalací pračky apod. Museli jsme nově vymalovat jídelnu (přeci jen po zásahu to bylo potřeba, 
včetně úpravy stěn), upravoval se vstup do kuchyně (dosud zde byly 3 schody, zhotovil se 
nájezd).  
 
Veřejnost - dotaz na částku 3,5 mil Kč. Navýšení 570 tis., chtějí nahlídnout do rozpočtu, žádají si 
dokumenty k rozpočtu 
Mgr. Daniela Švejdová - vysvětluje rozsah prací, vylepšení v rámci usnadnění práce personálu, 
měnila se dispozice koupelny, prohodily se místnosti, nákup nové sanity atd. Probíhaly denní 
kontroly se stavebním dozorem p. Vildem.  
Starosta - jedná se opravy, které se dělaly v průběhu, závady nebyly vidět. Máme hotový projekt 
na vzduchotechniku, máme rozpracovanou žádost o dotaci. Vzduchotechnika by se dala 
zvládnout během jarních prázdnin. Na gastro je hotová studie, aby bylo vše připraveno.  
Miroslav Kodera - bod sem nepatří, schvalujeme s křížkem po funuse, vše je zaplaceno. Pokud si 
to schválí ředitelka, starostka a Vild, mělo to jít radou. Nepídí se po tom, co je v celkové částce, 
neviděl rozpočet Mgr. Jana Hadrbolcová – sdělila datum, kdy byl rozpočet rozeslán zastupitelům 
 
Usnesení č. 2024/3.5. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje vícepráce a další práce při opravě školní 
kuchyně v budově mateřské školy Nehvizdská a vyčleňuje finanční prostředky ve výši 575 tis. 
Kč. 

  
 Výsledek hlasování: pro 10 proti 0, zdrželi se 2 

 Usnesení č. 2024/3.5.  bylo schváleno 
 

7. Pronájem části pozemku u parkoviště Na Pruhu (části pozemku parc. č. 976/6 a 976/7)  
 
Starosta prezentuje následující bod jednání. Jak se dalo předpokládat, s rostoucím zájmem o 
výdejní boxy poroste i zájem společností o jejich umístění v obci. Nyní nás oslovilo PPL s žádostí o 
pronájem. Chtěli výdejní box umístit vedle Alzy, ale to už jsme řekli, že nepřichází v úvahu, takže 
domluva je Na Pruhu. Záměr pronájmu byl vyvěšen 2. 9. 2024. Alza má nájemné 18.000 Kč / rok, 
navrhuji ponechat obdobné. Vyzval přítomné k diskusi. 
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Pavlína Bilous - ceny za pronájem místa, jak to mají okolní obce? Starosta - obce neřeší ceny, jde 
o službu pro občany 
Veřejnost - proč PPL úplně na jiné straně? Starosta - řešili už předchozí zastupitelé, měli problém 
s Alzou 
Pavlína Bilous - dotazuje se umístění za Birnera Starosta - preferuje místo mimo centrum, je to 
zaplněné 
Veřejnost - z estetické stránky se nic nemění, lepší by to bylo na jednom místě Starosta – PPL 
bude nejvíc vytíženo před vánocemi 
Mgr. Jana Hadrbolcová - umístění je možné kamkoli, nemají podmínku, že nikdo nesmí být 
v dosahu (další společnost), velikost na zvážení, je nutné zvolit kapacitu PPL boxu 
Pavlína Bilous - ještě nemáme DHL  
Mgr. Jana Hadrbolcová - pak je na zvážení přemístění všech boxů 
Starosta -  Zásilkovna není problém, umístění je možné projednat, Alza má přívod elektřiny 

 
Usnesení č. 2024/3.6. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření nájemní smlouvy na části pozemku 
parc. č. 976/6 a 976/7. 
 

 Výsledek hlasování: pro 12 proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2024/3.6.  bylo schváleno 
 

8. Zadání prováděcí dokumentace na rekonstrukci budovy č. p. 180 
 
Starosta otevřel další bod jednání. Schyluje se nám realizace VŘ na rekonstrukci budovy bývalých 
potravin - Birner. Bohužel projektová dokumentace není ve stavu, kdy by bylo možné soutěžit. 
Chtěli jsme udělat nápravu jen rozpočtem, ale bylo by vhodnější udělat prováděcí dokumentaci. 
Bohužel u veřejných zadavatelů se to nyní i víceméně požaduje. Požádali jsem 3 projektové 
kanceláře. Obvyklé nabídky jsou někde kolem 1,5-2 mil. za stavbu takovéto velikosti, nicméně 
podařilo se nám sehnat projektanta, který by PD vyhotovil (včetně řemesel) za cenu cca 500-700 
tis. (počítejme spíše 700 tis.). Necháme si udělat několik nabídek, ať máme porovnání. Konečnou 
nabídku pak schválí rada (potřebujeme, aby začal projektovat co nejdříve). Nejnižší nabídka 
789.900 Kč. S částkou asi nic neuděláme, projekční práce jsou drahé.  
Starosta otevřel rozpravu k tomuto bodu jednání s tím, že se bude měnit využití budovy, místo 
úřadu družina. Ředitelka s umístěním školní družiny v budově Birner souhlasí.  
 
Veřejnost - jaké bude využití? Starosta - v suterénu wellness, sauna atd., rozhodlo se to již před 
6ti lety, zainvestuje to městys 
Veřejnost - proč zrovna wellness? Starosta - proběhlo referendum, občané si zvolili způsob 
využití,  řeší se jen využití přístavby, suterén je daný 
Veřejnost - chce změnu  
Mgr. Jana Hadrbolcová - jednalo se slatinnými lázněmi o využití, domluva trvá? Starosta - ano, 
chtěli jsme tam udělat penzion - ubytování a služby, časem vyplynulo, že potřebujeme prostor 
pro školní družinu.  
Mgr. Jana Hadrbolcová - 2. patro změna stavebního povolení na školní družinu, aby se s tím 
počítalo v prováděcí dokumentaci, navrhuje odhlasovat změnu nyní na zastupitelstvu. 
Helena Dudová - projekt je drahý Starosta - jde o zjednodušené SŘ, prováděcí dokumentace je 
potřeba, ceny jsou vysoké 
Helena Dudová - platnost prováděcí dokumentace? Mgr. Jana Hadrbolcová + starosta - projekty 
se dělají znovu kvůli parametrům, dokumentace se nemění, součástí je rozpočet  
Helena Dudová - rozporuje ceny materiálu a změnu v následujícím období Starosta - to bohužel 
neovlivníme, staré rozpočty se aktualizují 
Helena Dudová - je ráda, že objekt bude využívat škola  
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Mgr. Jana Hadrbolcová - vysvětluje, že obdobná situace nastala u budovy Sokola, aktualizoval se 
jen rozpočet.  
Ing. Martin Javorek - máme 3 nabídky pro porovnání cen,  je normální cenová nabídka 
Miroslav Kodera - máme stavební povolení a mění se rozpočet? Starosta - tato prováděcí 
dokumentace je navždy Mgr. Jana Hadrbolcová - zůstává to tak jak to je, změna nastane jenom 
pokud chceme měnit projekt 
Helena Dudová - oslovuje ředitelku ZŠ paní Švejdovou - žádala, aby se do Birnera přesunula 
družina Mgr. Daniela Švejdová - ano 
Pavlína Bilous - prováděcí dokumentace řeší detaily  
Veřejnost (Klára Hrábková) - v původní dokumentaci není počítáno s družinou, kdo to přepracuje 
Starosta - přepracuje to projektant, cena projektu včetně družiny 
Veřejnost - kdo bude provozovat sauny a wellness? Starosta - není nutné výběrové řízení, byl 
projeven zájem ze strany Čelákovic (příspěvková organizace) 
Mgr. Jana Hadrbolcová - chceme  papír na to, že o to mají zájem Starosta - spolupráci potvrdili 
před týdnem 
Veřejnost (Klára Hrábková) -  bude to stát velké peníze Starosta - jde o dlouhodobě plánovanou 
rekonstrukci, nemá to smysl dál řešit 
 
Usnesení č. 2024/3.7. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření smlouvy se Stanislavem Kolářem na 
zhotovení prováděcí projektové dokumentace vč. položkového rozpočtu, a to včetně změny 2. 
NP na školní družinu a vyčleňuje finanční prostředky ve výši 790 tisk Kč na zhotovení prováděcí 
projektové dokumentace na rekonstrukci budovy č. p. 180. 

 
 Výsledek hlasování: pro 10 proti 0, zdrželi se 2 

 Usnesení č. 2024/3.7.  bylo schváleno 
 

9. Pořízení nádob na plasty a papír, svozy papíru a plastu 
Celkem je provedena objednávka nádob za 362.117 Kč vč. DPH u společnosti TAVOBAL 
Viz. podkladové materiály Otevřel rozpravu k tomuto bodu. 
 
Pavlína Bilous - máme několik nabídek, převážně od velkých společností, přesto se panu 
starostovi podařilo sehnat nádoby za dobrou cenu, budou barevné 
Starosta - cena modré nádoby je 575,-- Kč, zadali jsem výrobu samolepek na popelnice 
Pavlína Bilous - KŽP měla pracovní schůzku, nevíme, kdo bude vyvážet, nefungují firmy na 
zpracování plastů, nemají třídičku, plasty spalují, Eko-kom žádá recyklaci, kvůli příspěvku zpět 
obci. Do budoucna bude tříděný odpad vyvážet jiná firma, teď AVE. FCC nedalo nabídku, 
přepokládáme, že cena bude podobná Starosta - investice do auta není možná, nemáme ani 
řidiče. Pavlína Bilous nabízí na pozici řidiče manžela 
Starosta - popelnice dovezli, čeká se na nálepky, smlouva bude schválena radou městyse, 
vyzvednutí nádoby proti podepsané smlouvě, svoz od listopadu 
Pavlína Bilous - komise pro ŽP bude kontrolovat svoz, kapacita se teď nedá dopředu spočítat, 
podle toho se stanoví četnost svozů. Žadatelé dostanou nádobu zdarma, kdo si nepožádal a teď 
se přihlásí, pořídí si nádobu sám možné i pytle Starosta - musíte si je koupit, ale svoz pytle je 
dražší než svoz nádoby 

 
Usnesení č. 2024/3.8. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje pořízení nádob na svoz tříděného odpadu a 
vyčleňuje prostředky ve výši 365 tis. Kč z rozpočtové rezervy. 

  
 Výsledek hlasování: pro 12 proti 0, zdrželi se 0 

 Usnesení č. 2024/3.8.  bylo schváleno 
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10. Rekonstrukce úřadu  

 
Starosta seznamuje přítomné se změnami prací, ke kterým došlo při provádění rekonstrukce 
budovy úřadu. Dojde k předělání krovů a přepěťových panelů, dále je počítáno s vícepracemi na 
elektroinstalaci. Celkové navýšení činí cca 2.460 tis Kč. Starosta otevřel rozpravu k tomuto bodu 
jednání.  
 
Mgr. Jana Hadrbolcová - památkáři chtěli zachovat krov, následný posudek ukázal, že to není 
možné, změna, navýšení ceny spojené s výměnou, souvisí s tím i zpoždění prací 
Veřejnost - přijde vám správné, rozhodovat o navýšení ceny okamžitě? 
Mgr. Jana Hadrbolcová - není to nová věc, dělal se nový posudek, řeší se to déle, bylo 
projednáváno průběžně.  
Veřejnost (Klára Hrábková) - jde o princip jednání  Pavlína Bilous – krov není dobrý, vědělo se to 
Mgr. Jana Hadrbolcová - hovořilo se rámcově o této částce 
Veřejnost - je možné nahlédnout do posudku od památkařů? Pavlína Bilous - posudek je od 
znalce + foto dokumentace 
Hana Němečková - trámy jsou viditelně špatné i z laického hlediska 
Helena Dudová - od budovy byly odváženy kusy „zdravých“ trámů Mgr. Jana Hadrbolcová - 
odvezla asi firma,  pokud ne a trámy zmizely je třeba zjistit u firmy. 
 
Usnesení č. 2024/3.9. 
Zastupitelstvo schvaluje uzavření dodatku na méněpráce a vícepráce na budově úřadu a 
vyčleňuje prostředky ve výši 2.467 tis. Kč z rozpočtové rezervy. 
 

 Výsledek hlasování: pro 10 proti 0, zdrželi se 2 

 Usnesení č. 2024/3.9.  bylo schváleno 
 

11. Uzavření smlouvy na zhotovení územního plánu s prvky regulačního plánu 
 
Jak již bylo avizováno, je potřeba uzavřít smlouvu na zhotovení ÚP. Byly osloveny 3 firmy. Nejnižší 
nabídka 657.030,-- Kč od společnosti AURUM, s. r. o.. Starosta navrhl schválení zhotovení 
územního plánu za uvedenou cenu. 
 
Usnesení č. 2024/3.10. 
Zastupitelstvo schvaluje uzavření smlouvy na zhotovení územního plánu s prvky regulačního 
plánu a vyčleňuje prostředky ve výši 657 tis. Kč z rozpočtové rezervy. 
 
Výsledek hlasování: pro 10 proti 0, zdrželi se: 2  
Usnesení č. 2024/3.10.  bylo schváleno 

 
 

12. Všeobecná rozprava 
 
Starosta otevřel všeobecnou rozpravu.  
Ing. Martin Javorek -  smlouvy, které měly viset na profilu zadavatele tam nejsou Starosta - 
pracuje se na tom, chceme je tam dát, řeší Ing. Bělohlávková 
Ing. Martin Javorek - u některých smluv došlo k promlčení prodlení, prošel vše od roku 2014, 
chce tam dát vše za poslední 2 roky Starosta - dáme je tam, do konce září, Ing. Javorek zašle 
tabulku, předá se Ing. Bělohlávkové 
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Helena Dudová - dotaz na ceny nájemného nebytových prostor Mgr. Jana Hadrbolcová - odeslala 
nájmy nebytových prostor, Miroslav Kodera nemá podklady. Zastupitelstvo probere výši 
nájemného na dalším jednání. 
Miroslav Kodera - neguje vše, nedošly mu maily, SMS infozpráva o ZZ, ani rozpočet   
Mgr. Jana Hadrbolcová – po včerejším tel. hovoru s panem Koderou se zjistilo, že mu nepřišly 
poslední podklady k zastupitelstvu, přestože byla jeho mail. adresa v seznamu odeslaných. 
Podklady mu tedy přeposlala. Navrhuje, aby zastupitelé potvrzovali příjem mailů, aby se 
podobných situacím předešlo.  
Veřejnost (Jan Králík) - SMS ZZ 9. 9. 2024 
Starosta - nabídka vysoušecího systému, ve Skleněné vile se opakuje problém s vlhkostí, instalace  
zařízení, pomalé vysoušení, do třech let se to dá vrátit, rada neschválila, jako návrh 
zastupitelstvu, koupit nebo nekoupit? 
Pavlína Bilous - zeptal jste se Vilda, co na to řekl stavebník? Mgr. Daniela Švejdová - sanace 
provedena, toto je dodatková věc 
Ing. Martin Javorek - kontroluje recenze a spotřebu elektřiny, navrhuje prověřit účinnost 
Veřejnost - technická poznámka k přívalovým dešťům Starosta - jde o spodní vodu 
Veřejnost - hydroizolace? Starosta - není možné provést, z boku je izolováno, sklepy jsou původní 
a ve svahu, budovu nelze podříznout 
Veřejnost - spadlý strom u školy, hrozící nebezpečí Mgr. Daniela Švejdová - nic nehrozí, řešilo se, 
příští týden se bude měnit zábradlí, realizace plotů domluvena na příští rok 
Veřejnost - statika budovy? Mgr. Daniela Švejdová - v pořádku, pouze poškrábaná fasáda od větví 
Starosta - odstranily se stromy na základě dendrologického posudku, všechny kaštany u školy 
jsou ošetřeny 
Pavlína Bilous - na náměstí někdo kontroloval stromy Mgr. Jana Hadrbolcová - kontrola stromů 
arboristou hned po pádu kaštanu u školy 
Pavlína Bilous - frekvence kontroly Mgr. Jana Hadrbolcová + starosta - jednou za dva roky, nebo 
na požádání 
Pavlína Bilous - chodník  u Hlavní silnice podél bývalého cukrovaru k Vekře. Starosta - není to 
tak jednoduché, musí se to naprojektovat atd. nebude to levné 
Ing. Martin Javorek - servis všem Starosta - požádali si o vrty, musí přes naše pozemky, nechtějí 
jednat 
Veřejnost (Jan Králík) -  původně Senior invest, oživili projekt, teď Servis Všem 
Starosta - povolení na komunikace, dva nájezdy, nechávají to, něco udělají, opakovaná jednání 
k ničemu,  
Ing. Martin Javorek - překvapuje ho způsob jednání, bude to prodejné? 
Veřejnost - jak reaguje obec v jednání s firmou Servis všem? Starosta - nijak , firma měla postavit 
komunikace a nájezdy  a realizovat rekonstrukci silnice U Sokolovny včetně sítí, původní dohoda 
byla jiná, neudělali nic 
Ing. Martin Javorek - zaplacení silnice a sítí, navýšení ČOV Starosta - vše se zainvestovalo, zaplatil 
to městys 
Veřejnost (Jan Králík) - zasypali silnici, dali tam panely Starosta -  přes obecní pozemky -  pruh  
Helena Dudová -  je to silně na vodě 
Veřejnost (Klára Hrábková) - má obec snahu vyvolat jednání  Starosta - ne,  je to nesmysl, stavba 
je povolena, není to připojeno, není to problém obce, developer snahu nemá Paní Hrábková -  
pokud budou mít snahu tak obec bude aktivní? Starosta - před covidem řekli, že to podepíšou 
Paní Hrábková - koho oslovují? Starosta - jednají právníci 
Veřejnost - co chceme postavit, co po nich chceme? Starosta - původní domluva neplatí, my je 
nepřipojíme, developeři se musí podílet na navýšení kapacity ČOV, podstata jsou velké projekty, 
musí se určit cena 
Ing. Martin Javorek -  dali to do zástavy, potřebují financování 
Veřejnost - ještě něco se má stavět? Starosta - to co je zahrnuto v ÚP 
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Veřejnost - u Itálky, nová lokalita Starosta - dlouho se dohadujeme, chtějí stavět a připojit se, 
všechny nové lokality budou muset zaplatit, nehrozí poddimenzování sítě na vodu, kapacita 
dostatečná, nejsou vyřešeny odpadové vody 
Ing. Martin Javorek - nějaké další lokality, překvapen z jednání na Vak, Nehvizdská x U Cihelny, 
výstavba blízko trati Starosta - U Křížku, pole 
Veřejnost (Klára Hrábková) - dotaz na školkovné, předkládá zastupitelům materiály zaslané 
ředitelce ZŠ, podklady pro výpočet výše školkovného, v březnu dotaz, jak jsou řešeny náklady, 
neví jestli jsou za MŠ i ZŠ?  Mgr. Daniela Švejdová - nebyla jsem ve funkci, nemohu se k tomu 
vyjádřit  Starosta - rozpočet pouze pro MŠ paní Hrábková rozporuje výši částky za vybavení MŠ 
Paní Hrábková - mzdové náklady se tam nesmí započítávat Starosta - nejde o mzdy Paní 
Hrábková - 158 tis. odpovídá přesně platu účetního (starosty), tak jak jste vykázal, chceme vědět 
co zahrnují odpisy - co to znamená za 1 mil. Kč ročně? Starosta - odepisuju budovu, vybavení, 
odpis rekonstrukce budovy atd. Mgr. Daniela Švejdová – platíme např. údržbáře Paní Hrábková 
nerozumí předloženému rozpočtu, rozporuje znovu položky, školkovné 1300,-- Kč/měsíčně je 
nevětší školkovné v republice  Starosta - již vysvětlil 
Veřejnost (Klára Hrábková) - dnes jsem požádala o informace podle zákona č. 106/1999 Sb., 
přečetla nahlas obsah své žádosti a obrátila se na ředitelku ZŠ paní Švejdovou, že není možné 
získat informace o školkovném. Školkovné považuje za vysoké Mgr. Daniela Švejdová - na dotaz 
podaný datovou schránkou odpovídala 
Pavlína Bilous - dotaz na přechod pro chodce Hlavní/Pražská komunikace Mgr. Jana Hadrbolcová 
- měli bychom mít připravenou dokumentaci koncem září  
Pavlína Bilous -  instalace radarů Starosta - nebyla možnost projednat s místostarostkou Brandýsa 
Veřejnost - přechody Starosta - čeká se na projekt 
Veřejnost – umístění třídy školky v bývalém prostoru Myšáka nevyhovující, kolem chodí lidé, ve 
třídě probíhá cvičení Mgr. Daniela Švejdová - umístění školkové třídy je dočasné, z důvodu 
rekonstrukce budovy úřadu, v objektu byly a jsou služby, chodí tam klienti na masáže atd. Mgr. 
Jana Hadrbolcová - prostor DPS je monitorován kamerou, při cvičení klienti používají své 
podložky, prostor uklízí uklízečka, je to provizorní řešení, všechno co šlo se přesunulo. 
 

 
 Zasedání zastupitelstva městyse Lázně Toušeň bylo ukončeno ve 21:44 hod. 
 
 Zapsala: Simona Antošová 
 
 
 
 
 
 
 
       
 
             Ing. Luboš Valehrach, MBA, v.r. 
                     starosta městyse 
 
 
 
  
 Ověřovatelé:  
 
 Mgr. Jana Hadrbolcová, v.r.                                           Bc. Miroslava Kořínková, v.r. 
     


